
ASSOCIACIÓ DE FAMÍLIES D’ALUMNES
INSTITUT LLUÍS DE PEGUERA
PL. ESPANYA, 2
08242 MANRESA
TEL. 626262550

1. ACTA DE LA REUNIÓ DE FAMÍLIES:

DATA: Dijous, 9 de maig del 2024, a les 19:00h.

L’assemblea es realitza de forma presencial a la biblioteca de l’institut, i també es
realitza telemàticament mitjançant l’aplicació meet.

ASSISTENTS:

Xavier Beringues, Loukili Mousa, Lluís Delgado, Francisco Herreros, Asma Lagmti,
Laia Farré, Montse Casas, Txell Bassolas, Marta Borrós, Neus Farré (administrativa
AFA), Montse Francitorra (Presidenta AFA) , Sandra Pérez de León Vílchez
(Tresoreria), Anna Ballús (Secretària) i Ignasi Cebrián com a director de l’institut.

2. LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE 21 DE SETEMBRE

Es llegeix i s’aprova l’acta del 22 de Novembre de 2023. S’aprova per assentiment.

3. PRESENTACIÓ DE LA NOVA JUNTA DE L’ AFA LLUÍS DE PEGUERA

Es presenta la nova Junta de l’AFA.

Per temes aliens, es comunica que la Mª José Duran no continuarà amb el càrrec de
secretària i serà substituïda per Anna Mª Ballús.

Presidència: Montserrat Francitorra

Tesoreria: Sandra Pérez de León

Secretaria: Anna Mª Ballús

4. INFORMACIONS DIRECCIÓ

Inici de la reunió amb Ignasi Cebrián, director del centre, comunica que des de la
Generalitat s’ha obert una campanya, juntament amb el consell escolar, per a que
s’obrís un debat en l’ús dels telèfon mòbils. Per aquest motiu es van realitzar
enquestes a les famílies, als centres i als alumnes i així conèixer la seva opinió.

S’ha de configurar una comissió dins de l’institut per crear un protocol sobre l’ús dels
telèfons mòbils a les aules, tot i que de moment no es prohibeix, ja que es fa un ús
responsable dins de les aules fent un ús excepcional per part dels docents. Finalment,
serà decisió de cada institut si els telèfons seran prohibits o bé s’utilitzaran per fer-ne
un ús acadèmic dins les hores lectives del centre.



Les conclusions de la comissió seran enviades al consell escolar, on ha d’incloure un
document amb les normatives i decisions preses. A les futures reunions del Consell
Escolar aprovarà una normativa que està prevista que estigui redactada i aprovada per
l’any que ve.

5. INFORMACIONS AFA

a. Resultats de l’enquesta proporcionada per l’AFA sobre l’ús dels telèfons
mòbils al centre a les famílies:

S’informa que ha hagut una participació de 218 famílies de les 470 (aproximadament)
que hi ha al centre.

Per part de l’ESO: un 40.8% opta per la prohibició del telèfon dins del centre, mentre
que un 59.2% opten per la restricció i només ser utilitzat en algunes excepcions com
activitats proposades pel professor/ra.

Per part del Batxillerat: un 15.1% ha votat per la prohibició, un 39% ha indicat que està
d’acord en fer-ne ús però de forma responsable i seguint les normes del centre i per
últim, un 45% ha votat per una restricció general.

Aquestes dades s’han fet arribar a direcció de l’institut.

b. Presentació de les integrants de l’AFA

S’aprova el canvi de la junta actual formada per la Montserrat Francitorra Novella, que
ocupa el càrrec de presidenta, Sandra Pérez de Leon Vílchez, el de tresoreria i Anna
Mª Ballús Prat, el de secretaria.

6. SOBREVINGUTS

Es presenta als assistents la intenció de l’AFA i de l’Institut de la possibilitat d’instaurar
al centre una aplicació de gestió que faciliti el pagament de les matricules, el de les
excursions, AFA i gestions varies.

El que es vol aconseguir es facilitar tant a les famílies com al centre totes les gestions
que comporta un intercanvi d’informació o pagaments.

Es demana per part de l’AFA una participació mes activa de les famílies per continuar
millorant.

7. PRECS I PREGUNTES

- Els assistents informen que l’acta anterior (Novembre, 2023) no estava penjada a la
web. S’informa que per un error no estava disponible i que, aquell mateix dia s’havia
penjat abans de la reunió per si es volia consultar.

- Altres assistents es mostren interessats en l’aplicació de gestió per conèixer el
funcionament. S’informa que des de l’institut i l’AFA s’està en procés de contacte amb
varies empreses i que no estarà operatiu per al curs vinent ja que no estem a temps.



La Presidenta aixeca la sessió a les 19.52h informant que la propera reunió serà a
principis del curs 2024/25, i s'estén aquesta acta.


